
 
Nieuwsbrief september 2020 
 
Het zomerreces is alweer geruime tijd achter de rug. Wij (= bestuur en fractie) 
hebben besloten om voorlopig geen fysieke bijeenkomsten te organiseren. Geen 
Rode Kraam, geen pubquiz, geen thematische bijeenkomsten. Wij vinden het 
nog onverantwoord om het risico te vergroten dat leden COVID-19 zouden 
kunnen oplopen. De gemeenteraad wordt regelmatig bijgepraat over de 
ontwikkeling van corona in Zoetermeer. Zelf ben ik heel erg geschrokken van 
iemand die kerngezond is, corona kreeg en voorlopig nog in de rolstoel zit. Ik doe maar even voorzichtig 
aan. Vergaderen doen we digitaal, ontmoetingen doen we op 1,5 m afstand en afspraken met vrienden 
en bekenden stellen we uit.  
 
Binnen onze afdeling zijn verschillende steun- en werkgroepen actief. U leest daar verderop in deze 
nieuwsbrief meer over. U kunt daaraan meedoen als u wilt.  
 
Zoals ik al eerder heb aangegeven stop ik in het voorjaar van 2021 als voorzitter. De 
vacature voor een nieuwe voorzitter zal binnenkort opengesteld worden.  
 
Wij wensen alle leden en belangstellenden van de PvdA Zoetermeer veel leesplezier bij 
deze nieuwsbrief!  
 
Michael Jurriaans, voorzitter 

 

 

 

 
De coronacrisis 
De coronacrisis heeft ook in Zoetermeer de 
afgelopen maanden hard toegeslagen. Het college 
houdt ons iedere maand op de hoogte van de 
laatste stand van zaken. Op de website van de 
gemeente kunt u op het tabblad Politiek en 
Bestuur (bovenin) naar de raadsinformatie gaan 
(rechtermenubalk) en daar klikken op memo’s. 
Daar kunt u de meest recente ontwikkelingen 
zien. 
De gemeente heeft de afgelopen maanden met 
man en macht gewerkt om de openbare ruimte 
aan te passen en de regelingen vanuit het Rijk 
voor de ondernemers uit te voeren. Scholen en 
sportverenigingen zijn ondersteund, huren en 
lokale belastingen zijn soms kwijtgescholden of 
uitgesteld. Voor de zomer hebben we een 
maatregelenpakket voor maatschappelijke 
organisaties vastgesteld die in de knel komen en 
met de cultuursector wordt nog gesproken over 
meer ondersteuning. Een deel van de Eneco-
gelden wordt hiervoor ingezet. Lees meer. 

 De drie grote jaarlijkse debatten  
Drie keer per jaar zijn er jaarlijks terugkerende 
grote debatten in de politiek: 

• Het Resultatendebat (was dit jaar op 2 juni) is 
een evaluatie/terugblik op vorig jaar. 
Susanne Bout nam het resultatendebat dit 
jaar - digitaal - voor haar rekening. Lees meer. 

• Het Perspectievendebat vond dit jaar plaats 
op 22 en 29 juni. In dit debat geven college en 
fracties aan welke plannen ze volgend jaar 
graag gerealiseerd zouden zien. Margot 
Kraneveldt had het geluk dat dit debat weer in 
het stadhuis plaatsvond. Lees meer. 

• Het Begrotingsdebat zal plaatsvinden op 2 en 
9 november a.s.: ‘hoe zien de plannen voor 
volgend jaar eruit en welke plannen uit het 
Perspectievendebat heeft het college 
gehonoreerd?’ De begroting is op 23 
september jl. gepubliceerd. We hebben dus 
net iets meer dan een maand om het 
begrotingsdebat voor te bereiden. Lees meer. 
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Nieuwe bestuursleden 
Onze eerste digitale ALV was 11 juni jl. een feit. 
Ongeveer 20 a 25 leden namen hier aan deel. We 
hebben de inhoud van de vergadering bewust 
beperkt tot de hoogstnoodzakelijke onderwerpen. 
De jaarrekening is goedgekeurd en het bestuur is 
décharge verleend. Wouter de Kwant is herkozen 
als secretaris en we hebben drie nieuwe 
bestuursleden: Anke Ouwerkerk, Daphne Disco en 
Wiam Alsewadi. Het (oude) bestuur is heel blij 
met deze aanvullingen. We krijgen het weer druk 
genoeg. De komende tijd zal in het teken staan 
van de landelijke verkiezing in 2021 en de GRV in 
2022. Een verslag van de vergadering kunt u hier 
vinden. (De volgende ALV is op 12 november*.) 

 Acht zomerexcursies  
Sinds 2019 zijn de wijkregisseurs in de pilotwijken 
Seghwaert en Oosterheem aan de slag gegaan 
met de ontwikkeling van wijkgericht werken.  
Hóe de gemeente het beste wijkgericht kan 
werken kan voor elke wijk anders zijn.  
De raads- en commissieleden van de 
gemeenteraad werden uitgenodigd voor een 
zomerprogramma tijdens het zomerreces, 
waarbij we op locatie konden zien hoe invulling 
gegeven wordt aan wijkgericht werken. Tijdens 
dit zomerprogramma waren er acht verschillende 
excursies in de pilotwijken Seghwaert en 
Oosterheem over de wijkgerichte aanpak. 
Lees meer. 

   

 
Visie Binnenstad 

Een aantrekkelijke binnenstad met een goede 
verblijfs- en woonkwaliteit is waar de PvdA de 
komende jaren voor wil gaan. Op velerlei gebied 
moet het beter, mooier, spannender, groener, 
levendiger en veiliger. De Visie Binnenstad 
(Stadshart en Dorpsstraat), die we onlangs in de 
raad vaststelden, vindt de PvdA een prima 
basisdocument daarvoor. De binnenstad wordt 
verkeers-luwer, er komt meer aandacht voor 
lopen en de fiets, meer aandacht voor groen en 
water en de verkeersdoorstroming, en er wordt 
duurzaam gebouwd. Maar: er komt ook meer 
(hoge) hoogbouw en dat levert natuurlijk de 
nodige discussie op. Lees meer. 

 

 
Basisdocument 2040 - Omgevingsvisie 
In andere nieuwsbrieven hebben we de 
Omgevingswet en de Omgevingsvisie ook al kort 
genoemd. De wet moet 1 januari 2022 ingaan. De 
afgelopen maanden heeft de fractie, onder 
leiding van portefeuillehouder Susanne Bout, een 
werkgroep Omgevingsvisie opgericht die 
ondertussen bestaat uit maar liefst 10(!) 
personen, elk met zeer verschillende expertises. 
Afgelopen augustus is de werkgroep twee keer 
samengekomen. Op 7 en 15 september jl heeft 
een groot debat plaatsgevonden over ‘stap nul’ in 
het proces naar een Omgevingsvisie voor 
Zoetermeer: ‘wat vindt de raad van het 
Basisdocument 2040?’ Lees meer. 
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Regionale Energie Strategie (RES) 
De opgave van verduurzaming is van ons allemaal, en gaat 
niet alleen de gemeente zelf aan, maar ook bewoners, 
bedrijven en andere organisaties. Concrete en realistische, 
haalbare en betaalbare keuzes zijn dus nodig. Het is 
noodzakelijk inwoners, woningeigenaren en bedrijven mee 
te nemen in de opgave waarvoor we staan, vindt de PvdA. 
Keuzevrijheid, eigen regie en flexibiliteit zijn daarbij 
belangrijk. Voor iedereen zal er iets veranderen. Lees 
meer. 

 

Werkgroepen 
Binnen de afdeling zijn verschillende werkgroepen actief. 
De fractie heeft een aantal steungroepen. Die helpen de 
fractie bij het ontwikkelen en uitwerken van standpunten 
bij verschillende onderwerpen. Er zijn steungroepen voor 
Duurzaamheid, Zorg & Inkomen en de Omgevingsvisie 
2040. Daarnaast zijn er verschillende andere werkgroepen. 
Binnen de fractie is een discussie ontstaan over de voors- 
en tegens van een Basisinkomen en wat je daar op lokaal 
niveau zou kunnen doen. De verwachting is dat we daar dit 
najaar een bijeenkomst aan kunnen wijden. Enkele leden 

zijn begonnen met een verdieping van het begrip Solidariteit en de vraag wat je er in Zoetermeer in de 
praktijk mee kan doen. Dit alles zien we ook als voorbereiding op het verkiezingsprogramma voor de 
gemeenteraadsverkiezingen van maart 2022.  
 

Terugblik 

Elke nieuwsbrief geven we een terugblik over de 
activiteiten van de fractie. De agenda van de fractie is 
normaal gesproken al erg vol, maar tijdens de afgelopen 
coronamaanden al helemaal. Dat is ook de reden dat we al 
zo lang geen nieuwsbrief meer hebben uitgebracht: de 
werkzaamheden voor de huidige crisis gingen voor. En 
daarom hebben we nu een extra lange terugblik.  
Of kijk op eens op onze nieuwspagina. Daar staan onze 
vragen aan het college, onze motie voor de 

vluchtelingenkinderen, onze zorgen over de cliëntondersteuning of de kosten voor de jeugdzorg, etc. ook. 
 

Agenda 

Helaas gaan onze reguliere bijeenkomsten nog steeds niet 
door, vanwege corona. Wij beraden ons nog op 
coronaproof campagne voeren voor de Tweede 
Kamerverkiezingen op 16 maart 2022. 
In onze agenda staan slechts twee digitale bijeenkomsten: 
 
10/10 (Landelijke) Politieke ledenraad en ToekomstLab  
12/11 ALV PvdA Zoetermeer* 

 

* Volgende ALV van PvdA Zoetermeer 
Op 12 november houden we onze volgende, digitale, ALV. In deze ALV zullen we het werkplan en de 
begroting voor 2021 vaststellen. Ook zullen we enkele formele besluiten nemen in aanloop naar de 
Gemeenteraadsverkiezing in 2022: 
– besluit of we wel/geen lijsttrekkersverkiezing houden als er meerdere kandidaat lijsttrekkers  zijn; 
– besluit over wel/geen (onafhankelijke) commissie om de kandidatenlijst op te stellen; 
– besluit over opdracht voor de (onafhankelijke) commissie en de functieprofielen; 
– besluit over commissie en procedure om verkiezingsprogramma op te stellen.   
De leden van PvdA Zoetermeer krijgen hierover nog extra informatie via e-mail. 
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